
Referat

UNGERÅDSMØDE 
Torsdag d. 11. februar 2016 kl. 16.00-18.00 på KulisseLageret

Mødeleder: Jeppe Mølgaard.
Referent: Mikkel Lyhne Jensen og Rikke Østergaard Pedersen
Mødedeltagere: Jeppe, Line S., Line M., Mette, Thomas, Nanna, Tobias, Guldar og 

Jonatan.

1. Velkommen og dagens program
Jeppe bød velkommen.

2. Godkendelse af referat
Referat blev godkendt.

3. Bestyrelse
Den nye bestyrelse fik tillid fra ungerådet og dermed mandat til at stemme og træffe 
beslutninger.
Arbejdsprogrammet blev vedtaget, selvom det ikke var medbragt til dagens møde. 

4. Kommende NAU-arrangementer
- DM i ungdomsfodbold: For at deltage i DM i Ungdomsfodbold skal man stille op 

med 5 spillere, hvoraf to skal være piger. Blandt mødets deltagere ønskede Line 
M., Nanna, Jeppe, Line S. og Mette at stille op.  Det blev besluttet, at Ungerådet 
betaler transportudgifter, da turen også indeholder foreningsrelaterede 
workshops.

- Landsmøde d. 6. – 8. maj: Ungerådet besluttede, at alle de medlemmer, der ønsker 
at deltage, skal have mulighed herfor. Det blev aftalt, at man hver især melder 
tilbage til Rikke, når man har tilmeldt sig landsmødet. 

- Folkemøde på Bornholm d. 16. – 19. juni: Det blev foreslået, at to af Ungerådets 
medlemmer kan få turen betalt, men derudover deles udgifterne blandt de 
deltagende. Den endelige afklaring i forhold til deltagere udskydes, til man har 
overblik over udgifterne. Tilmelding annonceres til Rikke.
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5. Vedtægtsændringer
16 vedtægtsændringer var til afstemning. Se forslagene i særskilt bilag. Følgende 
vedtægtsændringer blev godkendt. 

 Forslag nr. 1: Godkendt.
 Forslag nr. 2: Godkendt.
 Forslag nr. 3: Godkendt.
 Forslag nr. 4: Godkendt.
 Forslag nr. 5: Godkendt.
 Forslag nr. 6: Godkendt.
 Forslag nr. 7: Godkendt.
 Forslag nr. 8: Godkendt.
 Forslag nr. 9: Godkendt.
 Forslag nr. 10: Godkendt.

o Med følgende indvending: følgende formulering udelukkes fra 
vedtægtsforslaget: ’ved skole-/studierådets begyndelse’.

 Forslag nr. 11: 
o Stk. 2: Godkendt.
o Stk. 3: Fjernet.
o Stk. 4: Erstatter stk. 3

 Forslag nr. 12: Godkendt.
 Forslag nr. 13: Sekretariatets forslag til vedtægtsændring blev godkendt. 
 Forslag nr. 14: Sekretariatets forslag til vedtægtsændring blev godkendt.
 Forslag nr. 15: Godkendt.
 Forslag nr. 16: Godkendt.

6. Forslag om at ophæve arbejdsgrupper
Jeppe pointerede, at ungerådet har for mange arbejdsgrupper ift. rådets kapacitet og 
ressourcer. Derfor blev det besluttet, at alle skal have mulighed for at hjælpe med 
tilrettelæggelsen af arrangementer. 

Nanna gjorde opmærksom på, at ungerådet ikke benytter sig meget af twitter og 
instagram til promovering af arrangementer m.m. Ungerådet besluttede at fokusere på 
facebook-indsatsen. 

7. Drøftelse af Ungerådets arbejde 2016
Nanna fremlagde et forslag om at holde ugentlige sociale arrangementer frem for få store 
events. Der var stor opbakning til at etablere en ungecafé en gang om ugen for at styrke 
netværket gennem hyppigere møder. Kulisselageret blev bragt op som eventuelt 
mødested. 



Mette , Thomas og Tobias fik ansvar for at kontakte ungdomsuddannelserne med henblik 
på at promovere det nye tiltag, mens Jeppe ville undersøge muligheden for at bruge 
Kulisselagerets lokaler.

8. Økonomi
Regnskab 2015: 
Ungerådet har 66.000 kr. i overskud fra sidste år. Det blev aftalt, at Ungrådet søger 
overskuddet overført til det nuværende budgetår.

Status på økonomi 2016: 
Ungerådet har indtil videre brugt 40.000 kr. ud af et samlet budget på 100.000 kr. Det 
blev aftalt, at Ungerådet afventer at bruge yderligere midler, indtil der er klarhed 
omkring en eventuel overførsel af sidste års budgetmidler. 

9. Evaluering af seneste events
- Demokratistafetten: Der var enighed om, at demokratistafetten i store træk var et 

vellykket arrangement, men at der var for få hjælpere. Dette bør forbedres til 
næste gang.

- Mads og Nanna-show: Arrangementet havde for få deltagere, selvom 
arrangementet var blevet til på baggrund af en afstemning blandt byens unge. Det 
blev derfor aftalt, at ungerådet selv vil udvælge sine events fremover. På trods af 
det lave deltagertal blev planlægningsprocessen og samarbejdet internt i 
ungerådet rost.

10. Studenterhusundersøgelse
Rikke har endnu ikke undersøgt resultaterne fra studenterundersøgelsen, men vil se 
nærmere på undersøgelsens resultater snarest.

11. Eventuelt
Line oplyste om, at hun har modtaget en mail, hvori ungerådet indbydes til møde med 
midtby-arbejdsgruppen. Ungerådet var positive overfor mødeindkaldelsen og vil gerne 
bidrage til arbejdet. 

Bilag: 
- Referat fra sidst
- Vedtægter
- Regnskab 2015 / forbrug 2016


